

吉隆坡 🛪 曼谷

集合于吉隆坡国际机场,飞往曼谷。

巴南寺

这座美丽的寺庙以其令人惊叹的建筑和宁静的氛围而闻名。寺 庙的主要亮点是金碧辉煌的佛像,令人叹为观止。

♥ 巧克力小镇餐厅

Chocolate Ville是泰国曼谷第一家主题公园餐厅。提供"欧洲乡 村"的氛围, 我们以"让我们在公园里用餐"为理念。

曼谷 - 北碧府

🥊 北碧府野生动物园(含迷你巴士)

在开放式的动物园中与各种各样的动物直接互动,近距离观察不 同的动物! 您还可以乘坐小巴游览大型野生动物园。

₹村村

这座桥因一本书、一部电影以及二战时期日本对盟军战俘和平 民的残酷对待而闻名。

天空步道

沿着Kwae Yai河岸全长150米的玻璃走道。走到桥的右边可以 看到城边的60年Maharat大厅,向左看可以欣赏到三条河。

🥊 JJ夜市

JJ 夜市是北碧府最热闹的购物场所之一。该市场靠近火车站,居 民和旅客前往都很方便。

北碧府

🥊 死亡铁路(含单程火车票)

当火车嘎吱嘎吱地驶过Tham Krasae木栈桥时,游客们不断地用 相机和手机捕捉泰国和缅甸之间闻名"死亡铁路"中最美丽的景 点之一。

🥊 Malika City(含标准泰式服装穿着体验)

📍 杰西战争博物馆

JEATH这个名字来源于1942年至1945年间参与二战死亡铁路

●巨型雨树

这棵巨大的chamchuri(雨树)标本已有100多年的历史,是一个 受欢迎的景点。

北碧府 - 曼谷

是位于泰国曼谷曼谷亚伊区的一座佛教寺庙。它位于湄南河西岸 的吞武里。该寺庙的名字来源于印度教神阿鲁纳(Aruṇa),通 常被人格化为初升太阳的辐射。

¶ Icon Siam 购物中心

大型时尚购物中心, 内有数百家高端商店和餐厅, 还有一个室 内水上市场。

🖣 翁昂运河步行街

它是为2008年夏季奥运会建造的。它举办了奥运会和残奥会帆 船比赛。

Asiatique 夜市

Riverfront是泰国曼谷的一个大型露天购物中心。它占据了东亚 公司的前码头,面向湄南河和Charoen Krung路。

👤 中国城唐人街

曼谷唐人街又称曼谷中国城。唐人街位于曼谷老城区,是华人社 区的聚集地,也是老饕们追寻传统风味的必访之地。

📍 全日自由活动

计划您一日游行程。

曼谷 🛪 吉隆坡

送往机场,返回温暖的家。

※ 行程可能会以最终确定的航班而前后调动。



KUALA LUMPUR 🛪 BANGKOK

Assemble in Kuala Lumpur International Airport for flight to Bangkok.

┸ Wat Paknam

This beautiful temple is known for its stunning architecture and serene atmosphere. The main highlight of the temple is the magnificent golden Buddha statue, which is a sight to behold.

Chocolate Ville Restaurant

Chocolate Ville is the first theme park restaurant in Bangkok, Thailand. We offer 'European Village' ambiance with the concept "Let's dining in the park".

BANGKOK - KANCANABURI

👤 Safari Park Kancanaburi (Include mini bus)

Interact directly with a wide range of animals in the open zoo and get a closer look at different animals!

And you can venture through the large safari park on mini bus.

River Kwai Bridge

A bridge made famous by a book, a movie and the brutal treatment of Allied POWs and civilians pressed into its construction by WW2 Japan.

┇ Sky Walk

The glass walkway spanning 150 meters along the banks of the Kwae Yai River. Walking to the right of the bridge you will see the 60 Years Maharat Hall on the city side, while looking to the left you can admire the three rivers.

JJ Night Market

JJ Night Market is one of the liveliest shopping places in Kanchanaburi. The market is located close to the railway station, making it easy to access for both residents and travellers.

KANCANABURI

Death Railway(Include one way train ride)

As the train chugs through the Tham Krasae wooden trestle bridge, visitors click away on their cameras and mobile phones, capturing one of the most scenic highlights of the infamous "Death Railway" between Thailand and Myanmar.

Malika City (Include Standard Thai Costume Wearing experience)

Mallika is re-made an ancient city. The Thai houses are beautiful and well maintained.

🕺 Jeath War Musuem

The name JEATH is derived from countries engaged in the WWII

KANCANABURI - BANGKOK

Wat Arun Temple

Wat Arun Ratchawararam Ratchawaramahawihan or Wat Arun is a Buddhist temple in the Bangkok Yai district of Bangkok, Thailand. It is situated on Thonburi on the west bank of the Chao Phraya River. The temple derives its name from the Hindu god Aruṇa, often personified as the radiations of the rising sun.

Ticon Siam Shopping Mall

Vast, stylish mall with hundreds of high-end shops & restaurants, plus an indoor floating market.

Canal Art Walking Street

Khlong Ong Ang Art Walking Street (try saying that five times in a row!) is hours of fun wrapped up into two blocks along the canal, just past Chinatown! Fairy lights and colorful bunting zigzag across the canal lighting up countless murals by some of Thailand's best street artists.

Asiatique Night Market

The Riverfront is a large open-air mall in Bangkok, Thailand. It occupies the former docks of the East Asiatic Company and faces the Chao Phraya River and Charoen Krung Road.

Ching Town

Chinatown is in the old town of Bangkok. It is a gathering place for the Chinese community and a must-visit place for gourmets looking for traditional flavors.

BANGKOK

Free at own leisure Plan your day trip.

BANGKOK 🛪 KUALA LUMPUR

Transfer to airport for your flight back home with unforgettable memories.

* Sequence of the itinerary is subject to change according to the final flight confirmation.





行程亮点 HIGHLIGHT

- 1天自由活动
- 巴南寺
- 死亡铁路(含单程火车票)
- Malika City (含标准泰式服装穿着体验)
- 北碧府野生动物园
- 桂河大桥
- 郑王庙
- Icon Siam 购物中心

- 1 Free Day
- Wat Paknam
- Death Railway (Includes one way train ride)
- Malika City (Includes standard thai costume wearing experience)
- Safari Park Kancanaburi
- River Kwai Bridge
- Wat Arun Temple
- Icon Siam Shopping Mall



德国火腿/辣椒酱鲈鱼/冬阴汤

German Ham Hock / Sea Bass With Chili paste / Tom Yum Soup

				Breakfast	Lunch	Dinner
	ומ	曼谷(1晚) Bangkok (1 Night)	Pure Eleven Pratunam or similar	-	Х	✓
	D2	泰安(2晚) Kancanaburi (2 Nights)	Felix River Kwai Resort or similar	酒店 Hotel	✓	✓
	D3			酒店 Hotel	✓	✓
酒店	D 4	曼谷(2晚)	Pure Eleven Pratunam or similar	酒店 Hotel	✓	✓
HOTEL	D5	Bangkok (2 Nights)	Fore Eleven Fratoriain of Similar	酒店 Hotel	Х	Х
	D6	-	_	酒店 Hotel	Х	X



护照或签证 – 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起),并且取得必要的签证和准证。 旅游保险 – 出发前,建议您购买全面的旅游保险。

- 1. 行程、膳食、酒店住宿、交通和自费项目可能会有所更动,恕不另行通知。
- 若出现无法预测的特殊情况特别是在旅游旺季期间,UVSB将保留更改或取消行程的权利。
- 3. 若UVSB的宣传手册或任何传播媒介,出现任何形式的印刷失误或遗漏,本公司一概不负责,并且保 留更正的权利。
- 爾文・エルバイパッ 春位参与UVSB团的成员,必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况(例如:交通延 误取消、疾病、天气、示威、战争等等),因而引发额外支出的问题,UVSB一概不负责,旅客需自 行负责额外的费用。
- 详情条规,请参阅单据背页或浏览 https://ubingo.my/home/terms.php
- 6. 以上图片仅供参考,请以实物为准。

备注: UVSB为UbinGO Vacations Sdn Bhd。

泰国团 - 附加条规

- 1. 所有行程以中文讲解为主。 2. 如预订三人间,提供的额外床垫为滚动式折叠床。 3. 团费仅适用于大马公民,外国公民则需缴付额外费用。

Tentative Flight Details - Subject to Change

Travel Essentials:

Pasport & Visas – Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired. Travel Insurance – It's essential that you take out comprehensive travel insurance before travel.

Terms & Conditions

- Itineraries, meals, hotels, transportation and optional tour are subject to change without prior notice

- notice
 2. UVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
 3. UVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; UVSB reserves the right to make corrections as required.
 4. Every person participating in UVSB's tours shall travel at his/her own risk. UVSB shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
- 5. For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit https://ubingo.my/home/terms.php 6. All pictures shown are for illustration purpose only.

Note: UVSB refers to UbinGO Vacations Sdn Bhd.

- Thailand Tours Additional Terms & Conditions:

 1. Tours are conducted in Mandarin.

 2. For booking triple-share rooms please note that additional bed is based on "roll-away" bed.

 3. Tour fare quoted is for MALAYSIAN, the non-Malaysian surcharge applied.

For Agent Use Only:

Updated Date: AUG 2024